

Møte nr.
05/18

 Emne:
Styremøte

 Møtetidspunkt:
22.08.2018 kl. 18:00

 Møtested :
Nes Arena

 Kopi til:
Styret

 Referent:
Jostein

 Til stede:
Per, Irene, Magne, Sjur, Børge, Knut Arne, Jostein

 Ikke til stede:
Cordula

| Sak nr. | Notat | Ansvar | Frist |
|---------|---|----------------|------------|
| 1 | <p>Økonomi</p> <p>Irene presenterer status og det ble diskutert uforutsette kostnader som kommer som følge av trefall etc. i løpet av sommeren. Ønsker å se på hvordan vi vil ende opp ved årets slutt.</p> <p>Vintervedlikehold ut over kontrakt har blitt langt høyere enn budsjett (ca. NOK 70 000,-). Drenering og vedlikehold av vei og veilys gjennom idrettsanlegget, blir også noe over det som ble budsjettert med, samt da at et ble mye trefelling og opprydding etter vindfall etter et vindfullt døgn i løpet av sommeren.</p> <p>Ender sannsynligvis med et overskudd på kr. 21 000,- slik det ser ut per dato.</p> <p>Diskusjon rundt hva man eventuelt kan utelate av de poster som det er budsjettert for. Blant annet ble høstdugnaden diskutert, og Per vil lage et lite info-skriv som legges ut på hjemmesiden med signal om at denne kanskje ikke blir noe av i år. Ordningen med dugnader kan for øvrig bli et tema for kommende årsmøte.</p> <p>Gjennomgang av utestående fordringer. Enkelte utsendte fakturaer kommer stadig i retur. Dette gjelder blant annet for adressater i et sameie, og Per forhører seg med leder i aktuelt sameie.</p> | Per | 01.09.2018 |
| 2 | <p>Tjenesteleverandører og gjennomføring av priskontroll</p> <p>Presenterte kart og oversikt over grøntarealer og kart over plassering av søppeldunker. Gjennomføringsmodell for priskontroll diskutert.</p> <p>Per legger ut oversikten som han får fra Jostein i løpet av førstkommende helg.</p> <p>Deretter vil en leverandørforespørsel annonseres i lokalavisen og i Romerikes blad.</p> | Jostein Per | 26.08.2018 |



| Sak nr. | Notat | Ansvar | Frist |
|---------|---|--------|-------|
| | Neste styremøte 19. september kl. 18:00. | | |